

#040

海關與InterCham商會交流

Meeting with Representatives and Members of InterCham



▶ 海關關長何珮珊(右)與商界代表進行交流。
Commissioner Ms Louise Ho (right) exchanged views with business sector representatives.



▶ 海關關長何珮珊(中)率海關人員與商會代表合照。
Group photo of Commissioner Ms Louise Ho (middle), Customs officers and trade association representatives.

海關關長何珮珊於今年9月11日出席由InterCham舉辦的年度商界午宴,與來自超過30個國家逾400位商界代表進行交流。香港海關一直擔當「經濟發展推廣者」的角色,致力推動各項便利商貿計劃,協助商界把握香港「背靠祖國,聯通世界」的獨特優勢,開拓全球市場。

香港海關貿易關係及公共傳訊科人員亦於會場設置展覽攤位,向在場人士介紹「香港認可經濟營運商」計劃,協助本地貿易商透過計劃提供的專享通關優惠,增強競爭力和銷售能力。

Commissioner Ms Louise Ho attended the InterCham Business Luncheon on 11 September 2023, where she engaged in fruitful discussions with over 400 business representatives from more than 30 countries. Hong Kong Customs has always played a pivotal role as an "economic development promotor" and strived to promote various trade facilitation schemes to assist the business community.

An exhibition booth was set up at the venue to introduce the HKAEO Programme. Through the HKAEO Programme, local traders can enjoy exclusive trade facilitation benefits and strengthen their competitiveness and marketability.



▶ 貿易關係及公共傳訊科人員設置攤位介紹「香港認可經濟營運商」計劃。 Officers from the Office of Trade Relations and Public Communication set up an exhibition booth to introduce the HKAEO Programme.

